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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön szerint jelenleg elegendő CT és MR készülék áll 
rendelkezésre a magyar egészségügyben?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön a Népjóléti Bizottságban történt meghallgatása során beszélt arról, hogy: „Az egészségügynek a
karbantartása.  Az  egészségügyi  karbantartást  fokozatosan  végezzük.  Jelen  pillanatban  van  egy
olyan döntés, hogy az összes CT és MR készülék megfelelő mennyiségben álljon a kórházi ellátások
és a járóbeteg-ellátások rendelkezésére, és nemcsak mennyiségileg, hanem minőségileg is, hisz a
12 évnél idősebb gépeket le fogjuk cserélni. A közbeszerzés megindult, még ebben az évben történik
egy  jelentős  gépcsere,  és  bízom abban,  hogy  a  későbbiekben,  a  következő  év  első  félévében  a
maradékot is le fogjuk tudni cserélni.”

A fent leírtak alapján, tisztelettel kérem, válaszoljon az alábbi kérdéseimre!
1. Ön szerint jelenleg elegendő CT és MR készülék áll rendelkezésre a magyar 

egészségügyben?
2. Tervezik az MR illetve a CT készülékek számát növelni?
3. Konkrétan mikor kezdődik a 12 évnél idősebb gépek cseréje?

 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2024. január 16.
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